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I det ukentlige mandagsmøte mellom kommunedirektøren, ordfører og varaordfører var
følgende temaer på agendaen mandag 21. august:

● Planlagt Budsjettseminar 27. august går ut, og erstattes av presentasjon av Torget 1 kl
17-19. Dato endres til onsdag 28. august pga bisettelse av Erik Bringedal

● Erik Bringedals bisettelse er i Larvik kirke tirsdag 27.8 kl 13.30. Ordfører og KD stiller i
begravelsen.

● Oppfølging av vedtak om konkurranseutsetting av pensjonskassa. Bør ha en prosess
på dette i administrasjonsutvalget, hvor aktuelle aktører (Storebrand, Gjensidige)
inviteres inn. Det er vedtatt at konkurranseutsetting utsettes til 2025.

● Utfasing av eiendomsskatten
● Bilparken, studietur til Ålesund. Leder for anskaffelser inviteres inn til en uformell prat

med ordfører og varaordfører.
● Faste møtepunkter for folkevalgte og administrasjon (oppfølging av Gjerstads forslag).

Det ses på forskjellige løsninger.
● Oppfølging Senterpartiets forslag i juni om mellomledernivå
● Bruk av midler avsatt til utviklingsarbeid, herunder PWC. Det må informeres

tydeligere og oftere i folkevalgte organ om tiltak som gjennomføres innenfor
omstillingsarbeidet. KD kan inviteres inn for å orientere på de arenaene hvor dette er
mulig.

● Oppfølging av punkter fra Strategidokumentet, herunder prioritering av 1. linje
tjeneste (det er gitt retninger i Strategidokumentet om konkrete områder som kan
nedprioriteres for å ""skjerme"" 1. linje). Utvalgsleder for HOM har diskutert dette
med kommunalsjefen.



● Organisasjonskartet. Det er ønske om lønnsnivå og avspaseringsordninger knyttet til
de ulike titlene, f.eks avdelingsledere osv. Målet er å få lagt ut total oversikt til 1.
september. Det legges frem informasjon om lønnsnivå og avspaseringsordninger som
melding til administrasjonsutvalget.

● Boligstiftelsen. Ordfører har blitt kontaktet av leder Sven Marius Gjeruldsen-Halle.
PWC bes om å utrede en evt effekt av salg - ref. Trondheim. Vurderingen legges frem
for ordfører. Ordfører tar kontakt med politikerkollega i Trondheim.

● Virksomhetshøringer - vedtak i Rammesaken etter forslag fra Gjerstad. Betydningen
av vedtaket ble diskutert.

● Besøk fra ny statsforvalter. Ordfører har fått mail om at ny statsforvalter ønsker å
komme på besøk. Administrasjonen kommer tilbake med forslag til dato.

● Møteplan 2025. Ordfører ønsker fem møterunder på våren, med en ekstra
møterunde i april. Forslag legges frem så snart som mulig, og sak kommer i KST i
september. Forslag om å endre reglementet tilbake til 6 dagers utsendelsesfrist til
hovedutvalgene fremmes i Strategidokumentet.

● Overskridelse sosialstønad. KD og NAV-leder har bekreftet at 40 % kan dekkes av fond
for innvandrere som ikke har kommet i jobb. Marit sjekker opp, og avklarer hvordan
dette kommer frem i rapporteringer.
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